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Maastricht, 17 februari 2020 

 
Betreft: Art. 47 vragen van 50PLUS omtrent preventie gehoorschade 

 
Geacht college, 
 
Dinsdag, 11 februari 2020, was de raadsronde over de geluidshinderverordening. 
In dat raadsbesluit staat vermeld:” Ten tijde van een incidentele dan wel collectieve festiviteit mag het 
zendniveau in de inrichting niet meer dan 103 dB(A) Lalt bedragen”. 
 
Partij 50PLUS heeft tijdens deze raadsronde onder meer vragen gesteld betreffende de gehoorschade die 
kan optreden vanaf een geluidsterkte van 80 decibel. 
 
Partij 50PLUS heeft de volgende vragen. 
 
1. Wordt door de gemeente bij het verlenen van vergunningen aan festivals en discotheken rekening 

gehouden met maximale geluidsniveaus, omdat dit een belangrijke rol speelt bij het voorkomen van 
gehoorschade? 

 
2. Bent u het met ons eens dat niet alleen voor omwonenden, maar vooral ook voor de bezoekers en 

werknemers van het evenement aandacht moet zijn voor de negatieve effecten? 
 

3. Bent u bekend met het convenant preventie gehoorschade versterkte muziek? Bent u ermee bekend 
dat dit convenant mede is ondertekent door de minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport? 

 
4. In dit convenant is sprake van het dragen van adequate gehoorbescherming. 

Bent u het met 50PLUS eens dat 103 decibel zonder gehoorbescherming onverantwoord is? 
 

5. Bent u bereid aan te sluiten bij het convenant preventie gehoorschade versterkte muziek? 
Zo neen, waarom niet? Zo ja, wanneer? 

 
6. Bent u bekend met het keurmerk Oorveilig? 
 
7. Voor het verkrijgen van het keurmerk Oorveilig moet er in de inrichting zichtbaar een decibelmeter 

hangen, zodat bezoekers het aantal decibellen kunnen zien. 
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8. Bent u bereid, daar waar gebruik wordt gemaakt van versterkt geluid tot, het zichtbaar ophangen van 
een decibelmeter in regelgeving op te nemen? 
Zo neen, waarom niet?  

 
 
Namens de fractie Partij 50PLUS Maastricht, 
 
Bennie van Est 
Willy Bronckers 


